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	المقر الدائم لبيت الخبرة
The location of the Expertise house
	
جامعة تبوك - كلية الطبية التطبيقية

	اسم رئيس بيت الخبرة
The owner of the expertise house
	الدرجة الاكاديمية
Academic Degree
	اسم الكلية
Faculty
	القسم/ التخصص
Department/specialized

	د. المهند بن عبدالوهاب الكيال
	استاذ مساعد
	كلية الطبية التطبيقية
	الفيروسات الطبية

	الرؤية
Vision
	أن تكون جامعة تبوك منارة رائدة عالمياً في تقديم الخدمات الإستشارية في مجال البحث والتطوير للعلاجات المناعية والفيروسية مما ينعكس إجاباً علي ثقافة الابتكار وتعزيز قيم مجتمع قائم على الإقتصاد المعرفي في المملكة تماشياً مع أهداف رؤية ٢٠٣٠
To put the University of Tabuk among the global leaders in providing R&D consultancy services in the field of immunotherapy and oncolytic virotherapy, to promote the values ​​of a knowledge-based economy in the Kingdom in-line with the objectives of 2030 Vision 

	الرسالة
Message
	تقديم الإستشارات والبحث والتطوير والدعم الفني لمراكز الأبحاث وشركات الأدوية والمستشفيات في كل ما يتعلق بإجراء الأبحاث المبدئية والحيوانية والسريرية لتطوير وصناعة وتسويق العلاجات المناعية والفيروسية للأورام.
Providing R&D consultations and technical support to research centers, pharmaceutical companies and hospitals in all matters related to conducting basic, animal and clinical translational research to develop, manufacture and market cancer immunotherapeutics and oncolytic viruses.

	الاهداف
Aims
	1. نقل وتوطين تقنية العلاجات المناعية والفيروسية للأورام
2. تأهيل الكوادر السعودية بالمهارات اللازمة لسهولة الحصول على الوظائف ودمجهم بسوق العمل في مجال صناعة الأدوية الحيوية.
1. Tech-transfer and localization of cancer immunotherapeutics and oncolytic viruses.
2. Providing the necessary skills of manpower for easy integration into the labor market in the field of biopharmaceutical industry.

	مجال العمل
Work field
	1. إجراء دراسات جدوى للمشاريع الناشئة
2. وضع آليات وخطط لتطوير الآدوية ونقلها من المختبرات إلى مرحلة التصنيع.
3. صياغة المقترحات البحثية وآليات التطبيق للحصول على دعم من الجهات المختصة
4. إعداد برامج لتأهيل الكوادر السعودية بالمهارات اللازمة لسهولة الحصول على الوظائف ودمجهم بسوق العمل في مجال صناعة الأدوية الحيوية.
1. Conducting feasibility studies for start-up projects
2. Develop and implement R&D plans to bring medications from bench to bedside.
3. Develop research proposals and grant applications to obtain funds from funding agencies. 
4. Prepare biotech programs to provide the necessary skills of manpower for easy integration into the labor market in the field of biopharmaceutical industry.

	Contact Info.
	Mobile: 0501687787
Email: aalkayyal@ut.edu.sa
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